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HELYBEN

Írásbeli választ igénylőkérdés

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8)
bekezdése alapján az alábbi írásbeli választ igényl ő kérdést szeretném
előterjeszteni Dr. Fazekas Sándor miniszter Úrhoz.

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe :

Milyen segítségre számíthatnak az állatmenhelyek műkődtetőa?

Tisztelt Miniszter Úr!

Bács-Kiskun megyei gazdálkodók írtak levelet nekem . Ennek
rövidített tartalmát ismertetem: 2013 . március 13-án este, lakossági



bejelentésre kivonult a rendőrség az egyik állattartóhoz és tényként
rögzítette, hogy egy ló elpusztult, kettő ló pedig éhbetegségben
szenved, mert nem kaptak enni . Azonnali kérdésként merült fel az,
hogy miként lehet megmenteni a még élő két jószágot. A Menhely az
Állatokért Alapítvány sikeresen talált olyan tanyát, ahol befogadták az
elesett állatokat, és ahol külön karámba tudták őket elszállásolni,
továbbá enni is kaptak. A bajba került lovak ellátását kiváló min őségű,
adományból kapott bálázott szénával és vásárolt abrak-takarmánnya l
sikerült megoldani, de nagyon nehéz helyzet alakult ki, mert az állato k
már olyan gyengék voltak, hogy a felkínált eledelt nem akartá k
elfogadni. A hétvége miatt az állatorvosi ügyelet is nehézkese n
működött, infúziót pedig csak Budapestről lehetett hozatni. Végül
ezek az állatok is elpusztultak. De, legalább megkísérelték a
megmentésüket.

Az eset rávilágított arra, hogy egy-egy állattartó régióban szükség
lenne legalább egy olyan befogadó bázisra, ahol ezek a bajba került
állatok szak-ellátásban részesülhetnének .

A KPE egyik, nagy szakmai tekintéllyel bíró állatorvos tagj a
nemrég elmondta nekem, hogy a kollégái a közfeladataik ellátásához
és gyakran az állatszállító járművek tankolásához sem kapnak
elegendő pénzt, az állatgyógyszerek hiányáról nem is beszélve .

A hozzám forduló polgárok kérik, hogy közös összefogássa l
kapják meg a lehetséges segítséget azok a tanyán élő gazdák, akik
vállalják a beteg állatok részére a bázis-helyek kialakítását, és ott a
beteg állatok ápolását .

Egyúttal köszönjük a Miniszter Úrnak a Menhely az Állatokért
Alapítvány irányába tanúsított eddigi jóindulatát is .

Tisztelt Miniszter Úr! Kérem, hogy a Minisztérium vizsgálja me g
a fentebb vázolt esethez hasonló esetek elkerülése miatt, mikén t
lehetne javítani az állatmentés feltételeit ?

Budapest, 2013 . május 9 . úri-Kovács Béla,
országgyűlési képviselő
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